



CONTACT INFORMATION REGARDING THE EU PACKAGING AND PACKAGING WASTE REGULATION (PPWR)

Regulation (EU) 2025/40 on packaging and packaging waste (PPWR) sets out different obligations and requirements for economic operators depending on their role in the packaging supply chain. Depending on the products and supply chains concerned, Wepa Verpackungen GmbH may fulfil different roles under the PPWR, in particular as a manufacturer, importer, distributor and/or producer of packaging.

The contact details below serve as a central point of contact for questions and enquiries relating to Wepa Verpackungen GmbH's obligations under the PPWR. They are available in particular to competent authorities, customers, resellers, suppliers and other business partners for enquiries concerning the respective PPWR requirements.

This includes, in particular, enquiries regarding Wepa Verpackungen GmbH's obligations as an importer pursuant to Article 18, as well as any other obligations arising from the role applicable to Wepa Verpackungen GmbH under the PPWR.

Die Verordnung (EU) 2025/40 über Verpackungen und Verpackungsabfälle (PPWR) sieht je nach Rolle eines Wirtschaftsakteurs in der Verpackungslieferkette unterschiedliche Pflichten und Anforderungen vor. Je nach den betroffenen Produkten und Lieferketten kann die Wepa Verpackungen GmbH verschiedene Rollen im Sinne der PPWR wahrnehmen, insbesondere als Hersteller, Importeur, Vertreiber und/oder Produzent von Verpackungen.

Die nachstehenden Kontaktdaten dienen als zentrale Anlaufstelle für Fragen und Anliegen im Zusammenhang mit den Verpflichtungen der Wepa Verpackungen GmbH gemäß der PPWR. Sie stehen insbesondere zuständigen Behörden, Kunden, Weiterverkäufern, Lieferanten und sonstigen Geschäftspartnern für Anfragen zu den jeweils relevanten PPWR-Anforderungen zur Verfügung.

Dies umfasst insbesondere Anfragen zu den Verpflichtungen der Wepa Verpackungen GmbH als Importeur gemäß Artikel 18 sowie zu weiteren Verpflichtungen, die sich aus der jeweils zutreffenden Rolle der Wepa Verpackungen GmbH nach der PPWR ergeben.